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ZÁPIS č. 5 

 
ze zasedání zastupitelstva městyse Čachrov, konaného dne 6. 4. 2023 od 19.00 hodin 

v Javorné v penzionu „U Silnice“ 

 

Přítomni: dle prezenční listiny 9 členů ZM 

Hosté: Mgr. Markéta Kotěšovcová, Václav Fiala 

Zapisovatel: Lenka Hřebcová 

Ověřovatelé zápisu: V. Denk, D. Šedlbauer 

 

Program: 

1. Zahájení 

2. Zpráva starosty o činnosti úřadu 

3. Účetní závěrka a inventarizační zpráva ZŠ a MŠ Čachrov za rok 2022 

4. Rozdělení hospodářského výsledku ZŠ a MŠ Čachrov za rok 2022 do fondů 

5. Souhlas zřizovatele s čerpáním dotace z OP JAK (Šablony I) pro ZŠ a MŠ Čachrov 

6. Představení návrhů záměrů rekonstrukce pomníku Mistra Jana Husa v Čachrově a 

zhotovení mapek zajímavých míst Čachrova 

7. Místní lidová knihovna Čachrov 

8. Smlouva o poskytnutí účelové dotace na zajištění dopravní obslužnosti   

9. Prodej pozemků p.č. 81/2, 132/3, 328/1, 328/2 a 348 v k.ú. Bradné – cena, nabyvatel 

10. Prodej částí pozemků p.č. 155/1 v k.ú. Dobřemilice – cena, nabyvatel 

11. Volba člena kulturního výboru 

12. Rozpočtová opatření č. 1 a 2/2023   

13. Různé 

14. Diskuse 

15. Závěr 

 

ad 1) Starosta městyse J. Bejvl zahájil zasedání a konstatoval, že zastupitelstvo je usnášení 

schopné. Zapisovatelkou jmenoval paní Lenku Hřebcovou, na ověřovatele zápisu navrhl V. 

Denka a D. Šedlbauera a seznámil přítomné s programem zasedání. Program a ověřovatelé 

navrženo schválit. 

Schváleno 9 hlasy 

 

ad 2) Starosta seznámil přítomné s činností úřadu od posledního zasedání: 

Byla uzavřena nájemní smlouva s firmou TRAVEL FREE na pronájem reklamní plochy. 

Vyšlo první číslo Čachrovských listů. 

Městys obdržel dotaci z PSOV PK na opravu schodiště před ZŠ a MŠ Čachrov ve výši 

300 000,- Kč.  

Proběhla kontrola splnění dotačních podmínek akce „Modernizace vybavení školní kuchyně 

v ZŠ a MŠ Čachrov“, nebyly shledány závady a dotace by měla být vyplacena v plné výši. 

V dubnu bude pokračovat realizace akce „Úpravy vodojemu a vodovod Bradné“. 

Dne 27. 5. 2023 proběhne svoz nebezpečného a objemného odpadu.  

Zastupitelstvo vzalo zprávu na vědomí. 

 

ad 3) Účetní závěrku a inventarizační zprávu ZŠ a MŠ Čachrov za rok 2022 přednesla ředitelka 

školy Mgr. Kotěšovcová, starosta navrhuje schválit.   

Schváleno 9 hlasy 
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ad 4) Rozdělení kladného hospodářského výsledku ZŠ a MŠ Čachrov za rok 2022 ve výši 

66 535,37 Kč je navrženo takto: 1 000,- Kč do fondu odměn a 65 535,37 Kč do rezervního 

fondu. 

Schváleno 9 hlasy 

 

ad 5) Žádost o souhlas zřizovatele s čerpáním dotace z OP JAK (Šablony I) pro ZŠ a MŠ 

Čachrov přednesla rovněž ředitelka Mgr. Kotěšovcová – může se čerpat 914 426,- Kč a 

prostředky budou určeny na školního asistenta na dobu 2 let, výlety pro žáky, vzdělávání 

pedagogů, besedy, přednášky atd. Navrženo schválit. 

Schváleno 9 hlasy 

 

ad 6) Sochař V. Fiala představil několik návrhů na opravu pomníku Mistra Jana Husa a PaedDr. 

Hranáčová představila záměr vybudování informačních tabulí význačných míst Čachrova (tvrz, 

kostel, křížek u sv. Víta, hasičská zbrojnice, kaple sv. Jana Nepomuckého), do budoucna 

uvažuje tato místa využít např. i jako hru pro děti. 

Zastupitelstvo vzalo oba záměry na vědomí. 

 

ad 7) Místní lidová knihovna – kulturní výbor by zde rád pořádal autorská čtení, případně další 

kulturní akce a tím by chtěl nalákat další čtenáře. Starosta konstatuje, že zde není žádné 

hygienické zázemí (tekoucí voda ani WC), navíc obyvatelé domu, kde se knihovna nachází, 

zaslali na úřad prohlášení, ve kterém si nepřejí pořádání těchto akcí. 

Zástupci těchto nájemníků M. Kurc a K. Kubát vysvětlili důvody, proč si nepřejí pořádání 

těchto akcí. 

PaedDr. Hranáčová konstatuje, že akce by nebyly četné, přibližně jen jednou za půl roku. 

Vzhledem k výše uvedenému chybějícímu hygienickému zázemí starosta navrhuje nekonání 

těchto akcí v MLK. 

Schváleno 7 hlasy, 2 hlasy proti 

 

ad 8) Smlouva o poskytnutí účelové dotace na zajištění dopravní obslužnosti s Plzeňským 

krajem na částku 31 374,- Kč – tato částka už byla předem dána do rozpočtu, navrženo schválit. 

Schváleno 9 hlasy 

 

ad 9) Prodej pozemků p.č. 81/2, 132/3, 328/1, 328/2 a 348 v k.ú. Bradné o celkové výměře 

1 415 m2 – J. Kocurová se v zaslaném e-mailu domnívala, že přes tyto pozemky má vést potrubí 

případného nového vodojemu pro Bradné. Starosta jí vysvětlil, že vodojem je v územním plánu 

plánovaný na jiném pozemku, takže případná realizace by se těch pozemků nedotkla. 

Nikdo jiný, než původní žadatelka o pozemky zájem neprojevil, proto starosta navrhuje prodat 

výše uvedené pozemky Daně Hrachové za cenu 50,- Kč/m2. 

Schváleno 8 hlasy, 1 hlas proti 

 

ad 10) Prodej částí pozemku p.č. 155/1 v k.ú. Dobřemilice – jediný zájemce je původní žadatel 

MUDr. Petr Havránek, a proto starosta navrhuje schválit prodej dvou částí tohoto pozemku o 

celkové výměře 55 m2 jemu za cenu 150,- Kč/m2 

Schváleno 9 hlasy 

 

ad 11) Volba člena kulturního výboru – původní člen T. Bastl rezignoval na svoji funkci, proto 

je třeba zvolit nového. 

PaedDr. Hranáčová navrhuje Jaroslavu Tomanovou, M. A., která ovšem nemá zdravotní 

pojištění v České republice a tím pádem jí nelze vyplácet odměnu.  
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PaedDr. Hranáčová tedy navrhuje schválit Jaroslavu Tomanovou, M. A. do funkce člena 

kontrolního výboru s tím, že vyplácení odměny se vyřeší v budoucnu. 

Schváleno 9 hlasy 

 

ad 12) Rozpočtové opatření č. 1/2023 dle přílohy – v pravomoci starosty. 

Zastupitelstvo vzalo na vědomí 

 

Rozpočtové opatření č. 2/2023 dle přílohy – navrženo schválit. 

Schváleno 9 hlasy 

 

ad 13) Různé – v různém tentokrát nebylo nic 

 

ad 14) Diskuze: 

K. Kubát – dotaz na paní ředitelku, kolik dětí přišlo k zápisu do školy – přišlo 6 dětí, několik 

dalších se omluvilo a přijdou v náhradním termínu. Z místních bohužel žádné. 

T. Konečná – je zklamaná z fungování školy a školky a svoje děti je rozhodnuta dát do jiné 

školy. Nikdo ze školy s nimi nekomunikuje, i když to bylo slíbeno. Vnitřní neshody v kolektivu 

pedagogů se dle ní negativně odrážejí i na dětech. 

Starosta odpovídá, že nekomunikace ze strany školy je pro něj nová informace a nabízí, aby byl 

ohledně školy a jakékoliv stížnosti kdykoliv kontaktován, aby mohl hledat řešení. 

K. Mašková – škola jí nedoporučila učit se doma se synem – paní ředitelka vysvětlila, že to je 

princip výuky na zdejší škole. 

Dále se jí a údajně i dalším rodičům nelíbí tykání mezi žáky a pedagogy – paní ředitelka 

vysvětlila svůj postoj. 

Dále se dlouze řešila výpověď paní Rudolfové z MŠ a důvody její výpovědi. Rovněž se 

diskutovalo o celkovém fungování ZŠ a MŠ. 

 

ad 9) Závěr 

Starosta poděkoval přítomným za účast a ukončil zasedání. 

 

 

Zapsala: Lenka Hřebcová.. ..……………………………………. 
 

Ověřili: Václav Denk...……..... ………………...………………. 
 

              Dušan Šedlbauer....………....……….………………….. 
 

Starosta: Josef Bejvl  ……………………………………………. 


